
 

 

ZAPISNIK 

2. redne seje upravnega odbora ŠS OŠ Naklo, dne 16. 10. 2018 
 
 
 

Sestanek je potekal v zbornici šole in se je začel ob 18.00. 

Prisotni člani upravnega odbora šolskega sklada OŠ: Milan Bohinec, Sandra Smodiš, Anja Mihelič, 

Klemen Plut, Petra Korenjak Marčun, Alenka Lopuh  
Opravičeni:  Boštjan Slak 
 
Dnevni red: 

1. Pregled finančnega stanja ŠS 

2. Predlog porabe sredstev ŠS  

3. Razno  

 

Predsednica nas pozdravi in se zahvali za prisotnost vseh in prebere dnevni red. Vpraša za pripombo na 

zapisnik prejšnje seje.  

Točka 1: Pregled finančnega stanja ŠS 

Predsednica da besedo ga. Alenka Lopuh, ki nam na kratko predstavi finančno stanje ŠS za leto 

2017/18. Končno stanje na dan 31.8. 2018 je 4.434,74€, celotni prihodki od 1.9.2017 do 31.8. 2018 so 

6.821,00€ celotni odhodki pa so 11.431,02€. Stanje, ki ga prenašamo z dne 1.9.2017  je 9.044,76€. 

Prejete donacije staršev otrok vrtca 1.951,00€ in šole 4.770,00€ in donacija Moj servis v višini 100,00€. 

Na strani odhodkov so se sredstva namenila za skirojnico, za blazino za gimnastiko, za predelavo košev 

z regulacijo, za otroški voziček za šest otrok za vrtec Jelka. Nekaj sredstev še za zasaditev za šolski vrt in 

za nastrešek v Podbrezjah. Kar se tiče plana 2018/19 smo od staršev dobili izjave da bodo donirali cca. 

509,00€/mesec za šolo in 231,00€/mesec za vrtec. Kar znese skupaj približno 740,00€/mesec, v 10 

mesecih cca. 7.400,00€, kar je več kot prejšnja leta. Pregled poslovanja za leto 2018, od januarja do 

septembra 2018, trenutno stanje na kontu šolskega sklada 5.467,00€. Prihodkov v letu 2018 je bilo 

5.338,65€ in odhodkov 5.853,28€. Če povzamemo prihodke, so donacije staršev otrok vrtca 1.434,00€ 

in šole 3.371,50€ in donacija Občine Naklo 533,15€. S prenesenim stanjem iz 1.1.2018 skupaj znašajo 

prihodki 11.320,99€. Odhodki enaki kot prej omenjeni, v skupni vrednosti 5.853,28€.  

 

Točka 2: Program dela – načrt porabe sredstev ŠS 

Predsednica pove, so ostale neizvedene skirojnice v Dupljah in Podbrezjah in da je dobila predloge 

učiteljic, ker so nova in urejena igrala v Podbrezjah in Dupljah, bi bilo fer da se jih uredi tudi pri šoli v 

Naklem. Ravnatelj pove, da v sedanjih predlogih otrok ni predlogov za obnovo igral, želja je po 

toboganu, poizvedbe narejene in se čakajo ponudbe. Poslano je bilo tudi povpraševanje za skirojnici za 

Duplje in Podbrezje s po 13 mesti, ocenjen strošek okoli 300,00€ na komplet. Gospa Marčun pove, da 

so na šolski skupnosti izpostavili, da bi imeli v jedilnici pitnik. Predsednica pove, da na svetu staršev ni 

predlogov,  dala je tudi svoj email naslov vsem predstavnikom staršev z namenom, da posredujejo  

 
Osnovna šola Naklo 



 

svoje pobude in predloge, glede porabe sredstev šolskega sklada. Bila pa je želja, da bi tudi v Dupljah 

imeli učilnico na prostem. Problem so sosedi in otroci, ki se tam zbirajo. Matjaž Zupin Muzik je 

komentiral, da ne potrebuje orodja za otroke, da bo to sam priskrbel. Na svetu staršev je bila debata o 

zunanjih straniščih v Dupljah. Ravnatelj pove, da je govoril z županom, da bi lahko v nekaj tednih prebili 

okna in vrata in naredili terase. Omeni tudi fitnes, ki je majhen in da naprave niso več atraktivne, bo 

preveril pri učiteljih. Se pa strinjamo, da se ne gre v nakup nečesa na silo. Ravnatelj pridobi kontakt  iz 

Občine za Zip line, da se pridobi ponudba. Pohvalim se, da bomo končno dobili pločnik od Breze do 

šole.   

Točka 3: Razno 

Pod točko razno, se dogovorimo, da se zberejo ponudbe. Da se ponudbe pošiljajo po emailih. In da bo 

naslednje srečanje spomladi. Predsednica se je vsem članom Šolskega sklada zahvali za udeležbo. 

 
 
 
 
Zapisala: Sandra Smodiš       Predsednica: Anja Mihelič      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 


